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Dagsorden skolebestyrelsesmøde 
torsdag den 23. januar kl. 17:30-20:00   

på Ole Rømer-Skolen/ Selsmose 

 
 

Medlemmer: 

 
Sune Bjerglund Nielsen, Skoleleder, næstform Fazilet Sahin, forældrerep. (afbud) 

Kirstine Bang Krogh, Souschef 

Claus Plenaa, lærerrep. 

Ketty Larsen, lærerrep.(fratrådt) 

Søren Rahn Vastring, lærerrep. 

Annemone Y. Hansen, pædagogrep.  

Karin Schmidt Nielsen, forældrerep. 

Dorothy Adjei, forældrerep.  

Sally Eyd Jørgensen, forældrerep. 

Muhammad Kashif Saeed, forældrerep.  

Mubashar Rashid, forældrerep. formand 

Michael Hansen, forældrerep.                                                 

 

Suppleant: Kamuran Özdemir, forældrerep. 

Mødeleder: Kirstine Bang Krogh  

 

Oumaima Tizioui, formand elevrådet 

Jason Haahr, næstformand elevrådet 

Oumaima fortalte at Jason ikke er næstformand 

længere. 

 

Dagsorden 

 

1.Godkendelse af dagsorden 

 

2.Godkendelse af referat 

 

3.Nyt fra:  

Formanden: Sune og Mubashar har været i ISU for at fremlægge vigtige 
pointer omkring ORS. Det virkede som om politikerne var lydhøre overfor det 
der blev fremlagt. Det var navnlig budgetnedskæringer der blev talt om, og 
at ORS ikke kan rumme flere besparelser.  

Der er fortsat fokus på de trafikale forhold.  
 

• Ledelsen  

Der er pt indskrevet lidt over 60 børn, hvilket giver børn til 3 klasser. Men 
indskrivningen er ikke færdig endnu, og sprogprøverne kan også gøre noget 
for hvor mange børn der skal gå i 0. klasse skoleåret 2020/21. 
 

• Elevrådet 

Eleverne i udskolingen har holdt en fest, der gik rigtig godt. Den var meget 

velorganiseret og forløb flot.  
Skolebestyrelsen bad om at der kommer bedre og tidligere information om 
denne slags fester. Det kan, især i julemåneden, være svært at få logistikken 
til at hænge sammen, så det er vigtigt, at information kommer ud tidligt. Det 
blev sagt, at de steder der er direkte adgang til vejen, vækker bekymring.  
 

4 .   Besøg fra Bloomsights/trivsels værktøj - er det den retning skolebestyrelsen ønsker   

sig.  
Skolebestyrelsen fik besøg af tre konsulenter fra Bloomsight, der gav en 
præsentation af hvad det er trivselsredskabet kan. Skolebestyrelsen tilkendegav, 
programmet virker som et godt redskab til at få et stærkt redskab til at arbejde 

https://oleroemerskolen.skoleintra.dk/Li/Elever/Elevkort.asp?ID=1846
https://oleroemerskolen.skoleintra.dk/Li/Elever/Elevkort.asp?ID=1846
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med trivsel. Det blev aftalt at ledelsen tager Blomsight med videre i skolens 

andre beslutningsorganer. PU blandt andet.  
 
5.Økonomi: 2019 forventet resultat og budget 2020 

Bilag udleveres på mødet 
 
Bilag om timer til indskoling vedhæftet indkaldelsen 

 

Vi har fået penge til 30 timer om ugen i indskolingen.  
Vi har kun forpligtelse til at undervise 27,5 timer om ugen. 
Skolebestyrelsen har tidligere sagt, at den gerne vil have 30 timer om ugen. Med en mindre 
ressource 20/21 vil der forsvinde undervisningslektioner. 
Hvilken vej ønsker skolebestyrelsen at ORS skal gå? 
Med kortere skoledage kan SFO’en tilbyde flere aktiviteter ( det er lettere at nå i 
svømmehallen hvis man har fra kl. 13 til at komme afsted).  

 

 6.     Tilbagemelding på ISU møde – se ovenfor 
 
7.        Kvalitetsrapport 
 
8.        Eventuelt 

    


